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اتصال 224 روستای سیستان و 
بلوچستان به شبکه آب شرب

زاهدان  محمد  شکوهی  فر : مدیرعامل شرکت 
آب و فاضلاب سیستان و بلوچستان با اشاره به 
اقدامات انجام شده از زمان شروع فعالیت دولت 
سیزدهم در این استان بیان کرد: از نیمه دوم سال 
۱۴۰۰ و در راستای حل مشکل آب شرب روستاهای 
استان شبکه توزیع و خطوط انتقال آب در قالب 
طرح های تأمین و انتقال آب و اصلاح و توسعه 
استان  روستای   ۲۲۴ برای  شرب  آب  شبکه های 

اجرایی شده است.
به گفته علیرضا قاسمی، شبکه آب شرب این 
روستاها از محل اعتبارات جهاد آبرسانی، ملی و 
استانی وارد مدار بهره برداری شده و با این اقدام 
این  در  روستاها  شرب  آب  بهره مندی  شاخص، 
خطه با رشد ۲.5 درصدی از ۷۰ به ۷۲.5 درصد 

ارتقا پیدا کرده است.
وی ادامه داد: از نیمه دوم سال ۱۴۰۰ تاکنون 
در اقدامی بی سابقه، بیش از هزار و ۶۸۰ کیلومتر 
لوله گذاری خطوط انتقال و شبکه توزیع در شهرها 
به  که  است  اجرا شده  استان  این  روستاهای  و 
ترتیب تکمیل و وارد مدار بهره برداری خواهد شد.

وی ادامه داد: ۱۲۳ هزار نفر از ساکنان روستاها 
و شهرهای استان که فاقد شبکه آب شرب بودند 
یا با تنش آبی شدید دست و پنجه نرم می کردند، 
از طریق اجرا یا اصلاح و توسعه شبکه آب شرب، 

آبرسانی شده اند.
رفع تنش آبی ۲۷5 روستای استان*

و  سیستان  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
بلوچستان، افزود: علاوه بر این ۲۷5 روستا نیز با 
اقداماتی از جمله حفر و تجهیز چاه، اجرای خط 
انتقال جدید، نصب پمپ، ارتقای سیستم پمپاژ، 

اصلاح و توسعه شبکه رفع تنش آبی شده اند.
قاسمی عنوان کرد: به واسطه اجرای طرح های 
آبرسانی در دولت سیزدهم، شهر پیشین نیز با 
تکمیل خط انتقال به طول ۷ کیلومتر و تجهیز دو 

حلقه چاه جدید از تنش آبی خارج شد.
اجرای طرح های اضطراری تأمین آب برای شهر 

زاهدان و منطقه سیستان*
و  سیستان  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
شهر  آب  تأمین  اضطراری  طرح  از  بلوچستان 
زاهدان نیز به عنوان یکی دیگر از طرح های دولت 
سیزدهم در این استان نام برد و گفت: ۱5 حلقه 
چاه جدید در منطقه حرمک وارد مدار بهره برداری 
شد و با این اقدام ۳۰۰ لیتر بر ثانیه به ظرفیت 

تامین آب شهر زاهدان اضافه شد.
از  پمپ  یک  عملیات  این  با  کرد:  اضافه  وی 
پمپ های ایستگاه پمپاژ چاه نیمه منطقه سیستان 
خاموش شد تا نهایت بهره وری از میزان آب باقی 
مانده در ذخایر چاه نیمه برای شهر و روستاهای 

منطقه سیستان فراهم شود.
وی با بیان اینکه، برنامه ریزی برای شیرین سازی 
آب های شور در مناطق مستعد برداشت آب برای 
جدیت  با  نیز  سیستان  منطقه  و  زاهدان  شهر 
ظرفیت  به  توجه  با  کرد:  بیان  می شود،  دنبال 
کمَیت  لحاظ  از  هیرمند  هامون  دشت  مناسب 
آب، حفر چاه های جدید نیز در محدوده رودخانه 
شیله و هامون هیرمند برای سیستان در دستور 
کار شرکت آب و فاضلاب قرار دارد که به منظور 
بهبود کیفیت آب این دشت احداث آب شیرین کن 

نیز صورت می گیرد.
وی افزود: علاوه بر این برنامه ریزی برای حفر 
چاه گمانه در منطقه بندان و حاشیه چاه نیمه ها 

نیز در دستور کار است.
*اعتبارات خاص برای رفع تنش آبی و توسعه 
زیرساخت  های آبرسانی از شمال تا جنوب استان*

و  سیستان  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
بلوچستان با بیان اینکه، با نگاه ویژه وزارت نیرو 
اعتبارات ویژه ای برای طرح های رفع تنش آبی و 
توسعه آبرسانی در نظر گرفته شده است، ادامه 
داد: رویکرد جدید دولت، در استفاده توأمان از 
آب های سطحی و شیرین سازی دریا برای نقاط 

جمعیتی سواحل مکران است.
قاسمی، حفر ۱۴۱ حلقه چاه جدید برای تامین 
یا رفع تنش آبی روستاها و شهرهای دارای  آب 
تنش و نصب و بهره برداری سیستم ازن زنی به 
منظور به حداقل رسیدن طعم و بوی نامطبوع 
آب در محل تصفیه خانه روستایی زهک را سایر 

اقدامات انجام شده دولت نام برد.

۸۵ هزار میلیارد ریال پروژه آماده 
افتتاح برق منطقه ای در سفر رئیس 

جمهور به خوزستان

خوزستان  منطقه ای  برق  شرکت  مدیرعامل 
گفت: در سفر رئیس جمهور به خوزستان این 
شرکت بیش از ۸5 هزار میلیارد ریال پروژه آماده 

افتتاح دارد.
آستانه  در  کرد:  تصریح  دشت بزرگ  محمود 
شرکت  این  خوزستان  به  رئیس جمهور  سفر 
از ۸5  بیش  سرمایه گذاری  ارزش  با  پروژه   ۲۷
آمپر  مگاولت  ریال شامل ۲۳۸۹  میلیارد  هزار 
کیلومتر   ۱۲۸ پست،  بخش  در  ظرفیت سازی 
مدار، ۲5 مگاوات ظرفیت نیروگاهی و ۴.۸ مگاوار 

بانک خانی آماده افتتاح رسمی دارد.
وی افزود: این پروژه ها در شهرهای مختلف 
فشار  خط  و  پست  بخش   و  خوزستان  استان 
قوی برق بوده که با هدف توسعه ظرفیت، رفع 
افت ولتاژ و افزایش پایداری شبکه برق و تامین 
برق مشترکین خانگی و صنعتی برنامه ریزی و به 

انجام رسیده است.
خوزستان  منطقه ای  برق  شرکت  مدیرعامل 
تصریح کرد: از جمله این پروژه ها می توان به فاز 
اول ۲ پست ۱۳۲ به ۳۳ کیلوولت GIS کارون و 
کیانشهر ۱ و توسعه پست ۱۳۲ به ۳۳ کیلوولت 
گلستان در اهواز، فاز اول پست ۲۳۰ به ۱۳۲ 
خطوط  و  اندیمشک  سبزآب  کیلوولت   ۳۳ و 
اندیمشک،  نیروگاه  کیلوولت   ۲۳۰ دومداره 
توسعه پست ۱۳۲ به ۳۳ کیلوولت ذولفقاری 
و شهرک صنعتی در آبادان، توسعه پست ۲۳۰ 
به ۱۳۲ کیلوولت هفت تپه اصلی شوش، توسعه 
پست ۴۰۰ کیلوولت نیروگاه خرمشهر اشاره کرد.

خطوط  و  پست ها  نوسازی  و  بهینه سازی 
انتقال و فوق توزیع درشبکه برق استان از جمله 
شوشتر، میانرود، میانکوه، عبدالخان و مارون 
پروژه های دیگری هستند که به گفته  محمود 
دشت بزرگ برای پایداری برق استان انجام گرفته 

و آماده افتتاح هستند.
قابل  پروژه های  دیگر  از  کرد:  اضافه  وی 
افتتاح، ساختمان مرکزی شرکت برق منطقه ای 
امام رضا )ع(( در اهواز  خوزستان ) ساختمان 
است که افتخار میزبانی یک شهید گمنام را در 

یادمان شهدای گمنام خود دارد.
منطقه ای  برق  شرکت  مدیرعامل  گفته  به 
تا حضرت  دارد  آمادگی  این شرکت  خوزستان 
آیت الله سید ابراهیم رئیسی این پروژ  ه ها را در 

دومین سفر خود به خوزستان افتتاح فرمایند.

تقدیر معاون رئیس جمهور و رئیس 
بنیاد شهید و امور ایثارگران از 
مدیرکل راه و شهرسازی گلستان

شهید  بنیاد  رئیس  و  جمهور  رئیس  معاون 
و امور ایثارگران با اهدا لوحی از مدیرکل راه و 

شهرسازی گلستان تقدیر کرد.
 امیرحسین قاضی زاده هاشمی، معاون رئیس 
جمهور و رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران از 
وی  عملکرد  راستای  در  ملک  مهدی  مهندس 
آورد. بعمل  تقدیر  شهادت  و  ایثار  عرصه  در 
همچنین دکتر قاضی زاده هاشمی، همزمان با 
روز بزرگ داشت شهدا، ضمن تقدیر از خادمین 
ایثارگر و مروجین فرهنگ ایثار، جهاد و شهادت 
در سومین همایشی که به همین مناسبت در 
سازمان بنیاد شهید و امور ایثارگران برگزار شد، با 
اهدا لوحی از مدیرکل راه و شهرسازی گلستان، 
ایثارگری  جامعه  برگزیدگان  از  یکی  عنوان  به 

کشور تجلیل کرد.
در بخشی از لوح تقدیر  قاضی زاده هاشمی 
آمده است:از شما صمیمانه تشکر می کنم که 
در طول سال گذشته همراهمان بودید. یقیقناً 
اراده و حضور شما  حمایت، همراهی، تلاش، 
خدمات  این  که  شد  ان  بر  ایثارگردلیل  عزیز 
و  شکوه  با  اینگونه  ملی  همایش  و  ارزشمند 
عظمت برگزار گردد.برگزیده شدن شما فرهیخته 
همایش  سومین  در  حضور  افتخار  که  گرامی 
»تجلیل از خادمین ایثارگران و مروجین فرهنگ 
ایثار، جهاد و شهادت« را در بین جامعه ایثارگری 
نموده،  عرض  تبریک  اید  نموده  کسب  کشور 
امیدوارم این انتخاب پاسخی به تلاش های قبلی 
و انگیزه ای برای خدمات دهی بیشتر در آینده به 

قشر معزز ایثارگران را فراهم آورد.

محمدهادی ایمانیه در دیدار مشترک با شهردار، 
شهر  اسلامی  شورای  اعضای  و  شهرداری  مدیران 
شیراز، ضمن تشکر از فعالیت ها و اقدامات انجام 
شده در سال گذشته، اظهار کرد: شورای اسلامی 
شهر شیراز، برنامه یکساله خود را با محوریت شعار 
سال، مهار تورم و رونق تولید تدوین کند، همه ما 
نظام جمهوری  اجرایی  بازوی  از  بخشی  عنوان  به 

اسلامی در راستای تحقق این شعار سهیم هستیم.
تصمیمات محلی می تواند نقش بسزایی در کنترل و 

کاهش تورم ایجاد کند 
براینکه  تأکید  با  فارس  استان  ارشد  مدیریت 
تصمیمات محلی می تواند نقش بسزایی در کنترل 
و کاهش تورم ایجاد کند، افزود: عوارض شهرداری، 
هزینه  جمله  از  شهری  خدمات  از  استفاده  بهای 
اتوبوس، مترو و تاکسی؛ نمونه هایی از تصمیمات 
محلی است که می تواند در کاهش تورم مؤثر باشد.

شورای  و  شهرداری  همکاری  به  فارس  استاندار 
عرضه  مراکز  اندازی  راه  در  شیراز  شهر  اسلامی 
مستقیم مواد غذایی اشاره کرد و این اقدام را بسیار 
به  تخفیف  داشت:  اظهار  و  دانست  کننده  کمک 
برای  ماهانه  برپایی میز خدمت  و  تولید کنندگان 
تولیدکنندگان و سرمایه گذاران، اشتغال آفرینان با 
حضور شهردار و رئیس شورای اسلامی شهر نیز در 

حوزه رشد تولید مؤثر خواهد بود.
ایمانیه به اشتغال تولیدکنندگان خانگی هم اشاره 
کرد و افزود: باید برای بانوانی که بیشتر از قشر کم 
افراد  امرار معاش خود و  برخوردار هستند و برای 
روی  خانگی  محصولات  تولید  به  تکلفشان  تحت 
فروش  برای  شایسته  و  مناسب  مکانی  می آورند، 
رونق  نوعی در  به  که  ایجاد شود؛ چرا  محصولات 

تولید مؤثر است.
 باید خود را در معرض نظارت رسانه ها و 

مطالبه گران با اخلاق قرار دهیم 
او با تأکید بر اینکه باید خود را در معرض نظارت 
رسانه ها و مطالبه گران با اخلاق قرار دهیم، اظهار 
داشت: به تذکر افراد با اخلاق، دلسوز و دارای نیت 
در  اخلاق  رعایت  با  همراه  نقد  کنیم؛  توجه  پاک 

پیشرفت و ارتقای نظام اداری اثر بخش است.
خانه های  تصفیه  ایجاد  لزوم  بر  فارس  استاندار 
پرُ مصرف ها  برای  باید  افزود:  و  کرد  تأکید  محلی 
تعرفه آب افزایش یابد. بخشی از عواید حاصل از 
ایجاد تصفیه خانه ها در حمایت منابع وقفی آب 
زیرساخت های  برای  دیگر  بخش  و  هزینه  شیراز 

مناطق کم برخوردار صرف شود.

ایمانیه به کمربند سبز شیراز و کاشت اولین درخت 
در  تسریع  و خواستار  کرد  اشاره  این مجموعه  در 
تکمیل این کمربند شد و ادامه داد: مدیریت استان 
در تکمیل خطوط مترو، خصوصا خطوط آنتنی برای 
الکاظم  به حرم حضرت احمدبن موسی  دسترسی 
علیه السلام و تأمین تجهیزات مورد نیاز قطار شهری 

شیراز همکاری خواهد کرد.
او با گلایه از زمان سپری شده برای صدور پروانه ها، 
تصریح کرد: در این حوزه می بایست تحولات اساسی 
مجوزهای  حوزه  در  شهرها  از  بعضی  شود،  انجام 
ساختمانی بصورت مقطعی اقدام می کنند، که این 

امر باعث ایجاد انگیزه برای سرمایه گذاران است.
* سیاست دولت سیزدهم و مدیریت استان حفظ 

بافت تاریخی اطراف حرم است 
حرم  اطراف  محدوده  و  تاریخی  بافت  ایمانیه، 
و  دینی  هویت  را  السلام  علیه  شاهچراغ  حضرت 

سیاست  داشت:  اظهار  و  دانست  مردم  تاریخی 
دولت سیزدهم و مدیریت استان حفظ بافت تاریخی 
این  ترمیم  و  بهسازی  مرمت،  است؛  حرم  اطراف 

محدوده در دستور کار قرار گیرد.
او با اشاره به تالارهای ابوریحان، حافظ و مرکزی 
شهر، از آمادگی دستگاه های ذی ربط برای شراکت 

در تکمیل، بهسازی و بهره برداری در قالب 
این  تکمیل  برای  گفت:  و  داد  خبر  نامه  تفاهم 
در  است؛  مشارکت  و  افزایی  هم  به  نیاز  پروژه ها 
صورتی که یک دستگاه به تنهایی اقدام کند روند 
تکمیل و بهره برداری از این پروژه ها با تأخیر مواجه 

خواهد شد.
استاندار فارس به محدوده گویم و مسیر دسترسی 
از  افزود:   و  کرد  اشاره  اصفهان  شیراز-  آزادراه  به 
اقدامات سهل  بگیریم؛  تجارب سایر شهرها درس 
به  تا مسیر دسترسی  بگیرید  را در پیش  الوصول 

آزادراه شیراز به اصفهان، خصوصا در محدوده گویم 
در کمترین زمان ممکن آزاد شود. استفاده از آزادراه 
در کاهش زمان رسیدن به مقصد، کاهش هزینه 
سوخت و تسهیل در رفت و آمد مردم مؤثر است! 
لذا نباید به گونه ای اقدام کرد تا دسترسی مردم به 

این راه، با مشکل مواجه باشد.
مشاهیر  و  هنرمندان  به حق  مطالبه  بر  ایمانیه 
قبرستان  معرفی  در  تسریع  خصوص  در  استان 
شیراز  شهرداری  داد:  ادامه  و  کرد  تأکید  مشاهیر 
به شکل  را  مختلف  از سازمان های  مطالبات خود 
تهاتر دریافت کند؛ این اقدام به نفع هر دو مجموعه 
نیز است. برنامه ریزی کنید و بر اساس اولویت بندی 

و مطالبات بیشتر، شروع کنید.
او، مردمی سازی امور را یکی از شعارهای دولت 
عنوان کرد و افزود: برنامه هایی که در حوزه مردمی 

سازی امور دارید را اعلام کنید.

استاندار فارس در دیدار با شهردار و اعضای شورای شهر شیراز :

سیاست دولت حفظ بافت تاریخی اطراف حرم شاهچراغ)ع( است
استاندار فارس با تصریح بر اینکه سیاست دولت، حفظ بافت تاریخی اطراف حرم شاهچراغ)ع( است، گفت: این محدوده هویت دینی و تاریخی 

مردم فارس محسوب می شود.

 باید برای 
بانوانی که 

بیشتر از قشر 
کم برخوردار 

هستند و برای 
امرار معاش 
خود و افراد 

تحت تکلفشان 
به تولید 

محصولات 
خانگی روی 

می آورند، 
مکانی مناسب 

و شایسته 
برای فروش 
محصولات 
ایجاد شود

مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران:

تبریز - فلاح: مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران آذربایجان شرقی 
از جمع آوری، ثبت و ضبط ۹۸ درصد از اسناد مربوط به ۱۰ هزار 

شهید این استان خبر داد.
جابر ابوالفتح زاده در نشست هم اندیشی اعضای کمیته ایثارگران 
و پیشکسوتان دومین کنگره ملی بزرگداشت ۱۰ هزار شهید آذربایجان 
شرقی، جمع آوری این تعداد اسناد شهدا را گامی مهم و موفق در 
مسیر توسعه فرهنگ ایثار و شهادت دانست و افزود: در زمان حاضر 
بیش از ۳5۰ هزار برگ سند و مدرک مربوط به شهدای استان در 
مرکز اسناد بنیاد شهید و امور ایثارگران و همچنین تعداد پنج هزار اثر 

موزه ای از آنها در موزه شهدا نگهداری می شود.
به گفته وی بیش از ۲۲ هزار دیدار با ایثارگران آذربایجان شرقی در 

قالب طرح »سپاس« طی سال گذشته انجام شده است.
آذربایجان  اینکه کنگره ۱۰ هزار شهید  به  اشاره  با  زاده  ابوالفتح 
شرقی در اجرای منویات مقام رهبری مبنی بر زنده نگه داشتن یاد و 
خاطره شهدا و تعمیم فرهنگ ایثار و شهادت آبان ماه امسال برگزار 
می  شود، اظهار کرد: تعمیم و گسترش فرهنگ ایثار و شهادت در 
جامعه، ابلاغ پیام شهدای والامقام به مخاطبان نسل حال و آینده و 
ایجاد فضای فرهنگی مبتنی بر ارزش ها و گفتمان انقلاب اسلامی و 
امام خمینی)ره( با الهام از شهدا از اهداف مهم برگزاری دومین کنگره 
ملی ۱۰ هزار شهید آذربایجان شرقی است. وی با بیان اینکه انقلاب 
اسلامی و نظام جمهوری اسلامی ایران هر چه دارد از برکت خون 
شهدایی است که از قبل از پیروزی انقلاب اسلامی تا کنون جان خود 

را فدا کردند، گفت: امروز اگر می خواهیم ارزش ها و آرمان های آنان 
را حفظ کنیم، در همه حال موظف به زنده نگه داشتن یاد شهدا و 

تکریم خانواده های شهدا و سایر ایثارگران هستیم.
رییس کمیته ایثارگران و پیشکسوتان دومین کنگره ملی بزرگداشت 
۱۰ هزار شهید آذربایجان شرقی گفت: نمایندگان کانون بازنشستگان 
نیروهای مسلح، ایثارگران سپاه عاشورا، سازمان بسیج پیشکسوتان، 
ایثارگران نیروی انتظامی، ایثارگران جهاد کشاورزی، ایثارگران ارتش، 
ایثارگران ادارات و نهادها، مرکز حفظ آثار سپاه عاشورا و اداره کل 
حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس آذربایجان شرقی در این 

کمیته عضو هستند.
از  عبارت  نیز  این کمیته  داد: شرح وظایف  ادامه  زاده  ابوالفتح 
سازماندهی و به کارگیری قشر ایثارگران استان در راستای تحقق 
اهداف و ماموریت های کنگره، برقراری ارتباط مستمر با خانواده های 
ایثارگران به منظور تجلیل و گرامیداشت آن ها و تکمیل اطلاعات و 
جمع آوری اسناد و مدارک شهدای والامقام، نظارت بر حسن اجرای 
امور مربوط به ایثارگران در ستادهای اجرایی شهرستان ها، پیگیری 
تدوین زندگینامه و خاطرات شهدای والامقام استان، ایجاد شبکه 
راویان دفاع مقدس و اخذ تاریخ شفاهی پیشکسوتان هشت سال 

دفاع مقدس است.
وی خواستار اجرایی شدن بند )ک( تبصره )۹( قانون بودجه سالانه 
کشور شد و گفت: در این تبصره مقرر شده تا به منظور توسعه و 
ترویج فرهنگ ایثار، شهادت و یکپارچه سازی حکمرانی در ترویج و 
گسترش مفهوم ایثار، جهاد، مقاومت و شهادت به عنوان سبک 
زندگی فاخر، همه دستگاه های اجرای موضوع ماده )۲۹( قانون برنامه 
پنج ساله ششم توسعه کشور حداقل یک درصد از اعتبارات هزینه ای 
خود را برای ترویج فرهنگ ایثار، جهاد و ساماندهی امور ایثارگران 

هزینه کنند. 

اسناد مربوط به ۱۰ هزار شهید آذربایجان شرقی جمع آوری شد

مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی صنایع معدنی و فلزی خلیج فارس از افزایش ۶۹۴ هزار تنی عملکرد تخلیه 
و بارگیری در سال ۱۴۰۱ در مقایسه با سال گذشته خبر داد. »کامران داستانی« با بیان این که هم اکنون ۱۹ 
شرکت در این منطقه عظیم اقتصادی در حال فعالیت هستند، گفت: این شرکت ها با ایجاد ارزش افزوده ی 
بیشتر نقش بسزایی را در جلوگیری از خام فروشی، تأمین بازار داخلی و ایجاد رونق در صادرات بر عهده دارند.

وی در ادامه با اشاره به افزایش ۳۰۰ درصدی بارگیری مواد معدنی به وسیله ی کشتی در سال ۱۴۰۱ نسبت به 
سال گذشته، بیان داشت: بارگیری بیش از دو میلیون تن انواع مواد معدنی نشان از حجم گسترده ی فعالیت 

همکاران ما در این بخش دارد و امیدواریم با هم افزایی شاهد ارتقا این عملکرد در سال پیش رو نیز باشیم.
مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی خلیج فارس اضافه کرد: در سال ۱۴۰۱ مجموع عملکرد تخلیه و بارگیری ما 
بیش از ۱۲ میلیون و ۹۲۲ هزار تن بوده است که نسبت به مدت مشابه سال گذشته افزایش ۶۹۴ هزار تنی و 
۶ درصدی را نشان می دهد. وی اظهار داشت: در بخش تخلیه ی واگنی نیز با افزایش هشت درصدی، عملکرد 
بهتری نسبت به سال گذشته داشتیم و اعتقاد داریم که با این عملکرد اعتماد سرمایه گذاران برای حضور 

پرقدرت تر در منطقه ویژه اقتصادی صنایع معدنی و فلزی خلیج فارس بیشتر خواهد شد.

در سال ۱4۰۱؛ ارتقا عملکرد تخلیه و بارگیری در منطقه ویژه اقتصادی خلیج فارس

رییس کمیسیون هماهنگی بانک های آذربایجان شرقی اعلام کرد
حمایت بانک های آذربایجان شرقی از بخش های اقتصادی، صنعتی و بخش خصوصی

تبریز - فلاح: رییس کمیسیون هماهنگی بانک های آذربایجان شرقی گفت: سال گذشته ۹۸۷ هزار و ۸۹۸ میلیارد ریال تسهیلات 
بانکی در بخش های مختلف اقتصادی استان پرداخت شد که این رقم در سال ۱۴۰۰ شمسی ۶۰5 هزار و ۶۲۳ میلیارد ریال بوده که 

۶۳ درصد رشد داشت.
عادل غلامی اظهار کرد: از این مقدار ۴۶۶ هزار و ۱۳۶ میلیارد ریال در حوزه صنعت و معدن پرداخت شده که نسبت به مدت 

مشابه سال ماقبل ۸۶ درصد افزایش داشته است.
وی ادامه داد: در بخش کشاورزی ۱۱۳ هزار و ۶۹۲ میلیارد ریال پرداخت شده که نسبت به سال ۱۴۰۰ شمسی 5۷ درصد و 

در بخش بازرگانی و صادرات نیز ۸۴ هزار و ۹۰۳ میلیارد ریال بوده که ۱۷ درصد افزایش داشته است.
غلامی گفت: پرداخت تسهیلات در بخش مسکن و ساختمان میزان تسهیلات پرداختی ۹۰ هزار و ۳۶۰ میلیارد ریال با ۱۰۹ 

درصد افزایش و در بخش خدمات ۲۳۲ هزار و ۸۰۷ میلیارد ریال ۷۱ درصد افزایش داشته است.
وی همچنین در خصوص عملکرد بانک های عامل آذربایجان شرقی در پرداخت تسهیلات قرض الحسنه ازدواج در سال گذشته، افزود: 

از ۶۸ هزار و ۳۹5 پرونده معرفی شده 5۷ هزار و ۲۱۴ مورد تسهیلات ازدواج پرداخت شده است.
وی همچنین در خصوص عملکرد بانک های عامل آذربایجان شرقی در پرداخت تسهیلات قرض الحسنه ازدواج در سال گذشته، افزود: از ۶۸ هزار و ۳۹5 پرونده 

معرفی شده 5۷ هزار و ۲۱۴ مورد تسهیلات ازدواج پرداخت شده است.
رییس اداره امور شعب بانک ملی آذربایجان شرقی ادامه داد: از محل تسهیلات ریاست جمهوری نیز ۲۳ هزار و ۷۹۰ میلیارد ریال برای پنج هزار و ۷5۱ پرونده 

تسهیلات بانکی در حوزه صنعت و معدن از محل مصوبات سفر رییس جمهور به آذربایجان شرقی در مدت ۲ سال پرداخت می شود.
وی اضافه کرد: در سال گذشته توسط بانک های دولتی استان ۱۰۹ هزار و ۹۸۲ میلیارد ریال برای ۲۹ هزار فقره پرونده ضمانت نامه بانکی اعطا شده است.

غلامی گفت: تعداد اعتبارات اسنادی داخلی گشایش شده در سال گذشته یکهزار و ۸۷۸ مورد با مبلغ ۲۱۰ هزار و ۱۳۲ میلیارد ریال بوده است.
رییس کمیسیون هماهنگی بانک های آذربایجان شرقی افزود: ۱۰ هزار و ۷5۶ میلیارد ریال اعتبار ابلاغی ملی برای تسهیلات تبصره ۱۸ بوده که ۱۴ هزار و ۷۷۰ 
میلیارد ریال پرداخت شده که برای ۶ هزار و ۱۷۹ نفر اشتغال زایی شده است. وی با اشاره به اینکه بانک های آذربایجان شرقی نسبت به توان خود از بخش 
اقتصادی، صنعتی و بخش خصوصی حمایت کرده است، گفت: آمار ارایه شده نشان می دهد سال گذشته حدود ۱.5 برابر میزان تسهیلات بانک های استان 

افزایش یافته و به طور عموم بیشتر تسهیلات درخواست شده این بخش ها پرداخت شده است.

رئیس شورای پایایی منطقه ای شبکه برق خوزستان گفت:
سفر رئیس جمهور فرصتی برای توسعه شبکه برق خوزستان

رئیس شورای پایایی منطقه ای شبکه برق خوزستان گفت: در سفر رئیس جمهور به خوزستان که در پیش است باید گزارش کامل و 
جامعی از وضعیت شبکه برق استان و پیشنهادات لازم برای رفع نقاط آسیب زا و توسعه شبکه برق ارائه شود.

محمود دشت بزرگ در نشست شورای پایایی منطقه ای شبکه برق خوزستان که با حضور مدیران شرکت های تولید، توزیع 
نیروی برق خوزستان و اهواز و برق منطقه ای خوزستان با هدف عبور از پیک مصرف تابستان ۱۴۰۲ برگزار شد با اشاره به در 
پیش بودن سفر رئیس جمهور به خوزستان، بیان کرد: سفر رئیس جمهور و وزیر نیرو فرصتی است تا وضعیت شبکه برق 
استان به صورت شفاف توضیح و پیشنهادات لازم متناسب با کم و کاستی هایی که وجود دارد مطرح تا اعتبارات لازم برای 

توسعه شبکه برق خوزستان تخصیص داده شود.
وی افزود: از جمله مواردی که باید در گزارش به رئیس جمهور ارائه شود وضعیت تولید برق در استان و نیروگاه های نیمه کاره 
مانند خرمشهر و ماهشهر و نیروگاه هایی که هنوز عملیات اجرایی آنها آغاز نشده ) نیروگاه ویس و غیزانیه( است تا با مساعدتی که 

در این زمینه خواهند داشت بخش تولید برق در خوزستان تقویت شود.
رئیس شورای پایایی منطقه ای شبکه برق خوزستان و مدیرعامل شرکت برق منطقه ای استان با اشاره به در پیش بودن پیک مصرف ۱۴۰۲، تصریح کرد: صنعت 
برق ) شرکت های تولید، انتقال و توزیع( به صورت یک مجموعه واحد دیده می شود و مجموعه ای می تواند بگوید موفق است که محصول نهایی با کیفیتی را به 

دست مصرف کننده برساند.
دشت بزرگ اضافه کرد: برای اینکه برق با کیفیت به دست مصرف کننده برسد و رضایت وی را به همراه داشته باشد لازم است که صنعت برق خود را یک 
مجموعه بداند و با هماهنگی، هم گرایی و هم افزایی برای تامین برق مشترکین تلاش کنند. وی اظهار کرد: در کنار اقدامات فیزیکی که در بخش های مختلف 
شبکه در حال انجام بوده و باید تسریع شوند لازم است که برنامه های مدیریت بار مانند نشست با صنایع بزرگ و کوچک و برنامه های مدیریت مصرف برق برای 

کاهش بار سرمایشی در بخش خانگی که ۸۱ درصد مصرف برق خوزستان را تشکیل می دهد، پیگیری و به سرانجام برسند.
رئیس شورای پایایی منطقه ای شبکه برق خوزستان با اشاره به نقاطی که در شبکه لازم است تا قبل از شروع پیک بار اصلاح و بهبود پیدا کنند، گفت: 

هماهنگی های لازم باید در این نشست ها حاصل شود تا در زمان باقی  مانده مشکلات برطرف و عبور موفقی مانند سال های قبل از پیک برق حاصل شود.
در ادامه این نشست، شرکت های تولید برق، برق منطقه ای خوزستان در بخش انتقال و شرکت های توزیع نیروی برق خوزستان و اهواز گزارشات اقدامات انجام 

شده و در حال انجام و اقداماتی که لازم است تا شروع پیک به سرانجام برسند را ارائه کردند. 


